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Dagsorden: 
1. Valg af dirigent. 
2. Bestyrelsens beretning ved formanden. 
3. Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne (Ingen) 
4. Aflæggelse af rapport fra eventuelle underudvalg (Ingen). 
5. Regnskabsaflæggelse. 
6. Fastsættelse af kontingent for det følgende år. 

a. Bestyrelsen foreslår at kontingentet fortsat er; ordinære medlemmer kr. 300,-, 
studerende kr. 150,- og firmamedlemmer kr. 3.000,-. Ved studerende forstås kun 
personer, som er SU-berettigede. 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
a. På valg er Camilla Hartmann Friis Hansen (kan genvælges), Thomas Vorup-Jensen (kan 

genvælges) og Mikkel Green Terp (kan ikke genvælges da han er i 3. periode). 
8. Valg af 2 revisorer. 
9. Eventuelt. 

 
Ad 1) Hans Jürgen Hoffmann blev valgt som dirigent.  
 
Ad 2) Formand Allan Randrup Thomsen forestod beretningen. Medlemstallet er dalet en anelse yderligere fra 
187 i 2024 til 179 i 2025. Medlemstallet på 179 fordeler sig på 136 ordinære medlemmer, 4 firmamedlemmer, 
20 studerende, 0 korresponderende medlemmer, og 19 personer over 70 år eller pensioneret. Ændringer 
indeværende år til dato er 17 nye medlemmer og 10 udmeldte. 
Der har været få møder de senere år ud over årsmødet. Det lave aktivitetsniveau menes at være en del af 
årsagen til det dalende medlemstal, og det er derfor essentielt, at Selskabet øger disse aktiviteter i det omfang, 
det er muligt og forsvarligt. Selskabet støtter stadigvæk møder med indtil 5.000,- kr., og derfor opfordrede 
bestyrelsen til at arrangere møder i forbindelse med f.eks. gæster og opponenter, der kommer til landet. Allan 
nævnte fokuserede møder med to speakers som en god måde at opnå tilslutning. Et muligt emne, der blev 
nævnt, var mRNA teknologi. 
Der er udarbejdet en tilmeldingsliste, der skal cirkuleres ifm. møder støttet af Selskabet med henblik på at 
rekruttere nye medlemmer. 
Beretningen blev godkendt. 
 
Ad 3) Der var ingen rettidigt indkomne forslag. 
 
Ad 4) Der er for tiden ingen underudvalg i Selskabet. 
 
Ad 5) Regnskabet for 2024 blev fremlagt og viste et overskud på driften på 3.343,74,- kr. Dette skal dog ses i 
lyset af, at Selskabet kun har haft lave udgifter til mødestøtte i 2024, da der kun blev afholdt årsmøde. 
Selskabets økonomi er fortsat sund, med en kassebeholdning på 185.434,09,- kr. ved udgangen af året. 
Regnskabet blev godkendt. 
 
Ad 6) Det var foreslået fra bestyrelsen at beholde de nuværende kontingentsatser. Disse er for SU-berettigede 
studerende 150,- kr., for alm. medlemmer 300,- kr. og for firmamedlemmer 3.000,- kr. Internationale 
udvekslingsstuderende på samme trin som SU-berettigede er også omfattede af studierabatten. Alle 
medlemmer betaler derudover 150,- kr. (ikke-lægelige) eller 250,- kr. (læger) til Lægeforeningen om året i 
administrationsgebyr. Forslaget blev vedtaget. 
 
Ad 7) Camilla Hartmann Friis Hansen og Thomas Vorup-Jensen blev genvalgt til bestyrelsen. Magdalena Dubik 
blev indvalgt i bestyrelsen til erstatning for Mikkel Terp, der ikke længere var opstillingsberettiget. Aida Solhøj 
Hansen blev desuden indvalgt som suppleant (ikke stemmeberettiget). 
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Bestyrelsen konstituerer sig efterfølgende. 
 
Bestyrelsen består således af: 
 
Allan Randrup Thomsen, København 
Camilla Hartmann Friis Hansen, København 
Thomas Vorup-Jensen, Aarhus 
Edzard Spillner, Aarhus 
Søren E. Degn, Aarhus 
Magdalena Dubik, Odense 
Ken Coppieters, København 
Claus Henrik Nielsen, København (repræsentant for DSKI) 
Aida Solhøj Hansen, Odense (suppleant, ikke stemmeberettiget) 
 
Ad 8) Jan Pravsgaard Christensen og Rune Hartmann blev valgt som revisorer. 
 
Ad 9) Der var ingen bemærkninger under ’eventuelt’. 
 
Der var fremmødt 17 medlemmer til generalforsamlingen. 
 
 
 
Søren E. Degn 
Referent, sekretær 


